
 

Referat møte i Båt- og Ferjeforum 

 

Dato:   12.09.2023  

Sted:  Digitalt  

Tid:  11:30-15:30  

 

Til stede:  

Stian Bjørnvik, NFK 

Knut Gunnar Fonn, Brakar 

Charlotte Låstad Konglevoll, Kolumbus 

Ørjan Kvandal, Skyss 

Marina Eriksen, AtB 

Åshild Fossgard Sandøy, Skyss 

Håkon Hellum, AtB (til kl. 11 – sak 9, 11 og 12) 

Olav Arne Vatne, Fram 

Christian Bjarne Vig, Skyss 

Asmund Ottemo Storsæter, Innlandstrafikk 

Håvard Sagbakken Saanum, KTF/sekretariatet 

 

Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge: 8, 9 (med unntak av Brakar og 

Innlandstrafikk), 11, 12, 9 (Brakar og Innlandstrafikk), 13 og 14. 

 

8/24 Godkjenning av referat 

Se vedlagt referat fra møtet 12.02.23. 

Referatet ble godkjent. 

 

 



 

9/24 Runden rundt bordet  

 
Fylkene presenterte status i sine fylker. Presentasjonene deles på Workplace. 
 
 
 

10/24 Valg av ny leder  

Vedtak: Marina Eriksen, AtB, blir ny leder. Stian Bjørnvik, Nordland, går inn i Marinas 

tidligere rolle som nestleder. 

 

11/24 Orientering fra «Kravgruppa» 

Det ble i vinter tatt initiativ om å opprette en egen «ad hoc-gruppe» som møtes jevnlig for 

å konkret diskutere/kartlegge særlige krav fra operatører tilknyttet endringer i offentlig 

lovgivning, konjunkturer, etc. Gruppa har så langt hatt to møter. 

Hilde Bolsønes, Møre og Romsdal, er initativtager og leder gruppa. Hun orienterte om 

arbeidet så langt og veien videre.  

• Biodrivstoff, slukkeskum og utestående inntekter er blant sakene som hittil har 

vært diskutert. 

• Inntil videre er det månedlige møter. Møtefrekvens vurderes på nytt etter 

sommeren. 

Til oppfølging: Det er viktig med koordinering og avklaring av ansvarsfordeling mellom 

ulike fora i Kollektivtrafikkforeningen, blant annet for å unngå misforståelser og 

dobbeltarbeid. Dette følges opp videre av sekretariat og ledelse i Båt- og ferjeforum, 

«Krav-gruppa» og eventuelt andre relevante fora. 

 

12/24 Beredskapsturer og hviletid  

Håkon Hellum, AtB, orienterte om status for dette, og for møtet med KS i slutten av april. 

En viktig sak som må følges opp videre. 

 

 

 



 

13/25 Status for nullutslippsforskrift  

Fylkene som har hatt møte med departementet orienterte om hvilke innspill de har gitt. 

Sekretariatet orienterte om felles brev med KS som ble sendt i vinter angående 

kompensasjonsordning.  

 

7/25 Eventuelt  

Problemstilling knyttet til kostnader ved utskifting av slukkeskum ble reist. Det har 

kommet krav fra operatører. Spørsmål ble avklart og diskutert.  

 


